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 Pan  

 Jacek Jaśkowiak 

 Prezydent Miasta Poznania 

 

INTERPELACJA 

 

w sprawie autobusu nocnego na linii Dworzec Główny – Lotnisko. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Zwrócili się do nas podróżni, którzy wskazali na niedogodność związaną z brakiem  

w godzinach nocnych, bezpośredniego, autobusowego połączenia z Dworca Głównego PKP 

z lotniskiem Poznań Ławica. W ciągu dnia takie połączenie funkcjonuje (linia nr 159) i cieszy 

się dużym zainteresowaniem pasażerów. Wprowadzenie bezpośredniego połączenia 

pomiędzy w/w obiektami bez wątpienia przełoży się na zwiększenie komfortu podróżnych 

korzystających z lotniska Ławica.  

  

 W związku z powyższym prosimy o informację w powyższej sprawie oraz podjęcie 

stosownych działań. 

 

 

 Z poważaniem 

 (-) Łukasz Kapustka 

 (-) Paweł Sowa 

 (-) Halina Owsianna 

Łukasz Kapustka 
Paweł Sowa 
Halina Owsianna 
Radni Miasta Poznania 
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